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HMF Cream

Net Weight | Poids net 1.8 oz (50 g)

PROBIOTIC CREAM 
CRÈME PROBIOTIQUE

BARCODE LOCATION 
883196 10591

Recommended Application: Apply liberally to skin two to three times daily or as recommended by your healthcare practitioner. For 
external use only. Risk Information: Do not use if you are pregnant, unless directed by your healthcare practitioner. Discontinue use if 
sensitization or signs of irritation (e.g. rash, burning sensation, redness) occur that was not present before using this product. Quality 
Assurance: Safety-sealed for your protection. Do not use if outer seal is missing or broken. Store under refrigeration (below 8 °C / 46 °F). 
Application recommandée : Appliquer généreusement sur la peau deux à trois fois par jour, ou selon l’avis de votre praticien. Pour 
usage externe seulement. Mention des risques : Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte, à moins d’indication contraire de votre 
praticien. Cessez le traitement en cas d’apparition d’une sensibilité ou de signes d’irritation (p. ex., éruption cutanée, sensation de brûlure, 
rougeurs) après le début de l’utilisation de ce produit. Qualité assurée : Emballage scellé pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau 
de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver au réfrigérateur (au-dessous de 8 °C / 46 °F).

Made in the UK for/ Fabriqué au R-U pour

CANADA: 
Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E, 
Richmond Hill, ON L4C 0L8

USA:
Seroyal USA
Pittsburgh, PA 15275
1-888-737-6925

V2 566-50C/U

Ingredients/ Ingrédients: PEG-8, PEG-32, Lactobacillus Ferments (Lactobacillus acidophilus CUL-60, Lactobacillus gasseri CUL-09),
Allium Sativum (Garlic) Bulb Extract, Rosa Damascena Flower Oil


